
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXI/2023 

LXI Sesja Rady Miasta Radymna w dniu 18 lipca 2023  

Obrady rozpoczęto 18 lipca 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Pani Halina Wołos (dołączyła do obrad o godz. 10:08), Pan Dariusz Gliniany, Pan Lesław 

Kotyla i Pan Andrzej Samborski - Przewodniczący Zarządów Osiedli w Radymnie,  

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny,  

Pan Marek Kosztyła – Kierownik Referatu w UM Radymno, 

Pan Tomasz Jakowski – urbanista.  

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LXI zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych. 

Nieobecny był Radny, Pan Janusz Sobejko.  

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego 

„Tereny mieszkaniowe Radymno Wschód”.– projekt 35/LXI. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego – projekt 36/LXI. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

7. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zapytania. 

10. Zakończenie obrad sesji. 

Nikt nie złożył wniosku o zmianę Porządku obrad. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nie odczytywanie projektów uchwał. Wniosek został 

przyjęty przez aklamację. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Tereny mieszkaniowe Radymno Wschód”.– projekt 35/LXI.  

Na prośbę Pana Burmistrza, Pan Tomasz Jakowski przedstawił założenia procedowanego 

MPZP oraz omówił szeroko jego szczegóły. Omówił procedurę jego przygotowywania i 

poinformował o uzyskanych uzgodnieniach. 

Pan Burmistrz omówił zakres procedowanego Planu. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Pan Burmistrz złożył autopoprawkę do projektu uchwały polegającej na zmianie treści pkt 1 

w §4 z „1) na terenie znajdującym się w strefie do 150 m od cmentarza zakazuje się 

lokalizacji studzien, źródeł i strumieni, służących czerpania wody do picia i potrzeb 

gospodarczych;” 

na „1) na terenie znajdującym się w strefie do 150 m od cmentarza zakazuje się: lokalizacji 

zakładów produkujących artykuły żywności, zakładów żywienia zbiorowego, zakładów 

przechowujących artykuły żywności oraz czerpania wody do picia i potrzeb gospodarczych ze 

studzien, źródeł i strumieni;” 



 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie autopoprawki polegającej na zmianie treści pkt 1 w §4 z „1) na terenie 

znajdującym się w strefie do 150 m od cmentarza zakazuje się lokalizacji studzien, źródeł  

i strumieni, służących czerpania wody do picia i potrzeb gospodarczych;” 

na „1) na terenie znajdującym się w strefie do 150 m od cmentarza zakazuje się: lokalizacji 

zakładów produkujących artykuły żywności, zakładów żywienia zbiorowego, zakładów 

przechowujących artykuły żywności oraz czerpania wody do picia i potrzeb gospodarczych ze 

studzien, źródeł i strumieni;”  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Sobejko 

 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Pan Tomasz Jakowski, odpowiadając na pytanie dot. Planu zadane przez Pana Tomasza 

Zielińskiego przedstawił wynikające z przepisów przyjęte zasady lokowania na terenach 

objętych Planem firm powodujących uciążliwości dla okolicznych mieszkańców oraz 

uciążliwych dla środowiska. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zamknął dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Tereny mieszkaniowe Radymno Wschód”.– projekt 35/LXI.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Sobejko 

 

 



4. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego – projekt 36/LXI. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego – projekt 36/LXI.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Sobejko 

 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Składając sprawozdanie Pan Burmistrz powiedział m.in. o:  

- otwarciu ofert na przebudowę dróg (ul. Sienkiewicza i Plażowa) podając ich szczegóły, 

- przebiegu realizowanych inwestycji na terenie Miasta, 

- uczestnictwie w Przemyślu na uroczystościach związanych z 80 rocznicą Rzezi Wołyńskiej. 

Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie Pana Zygmunta Uszakiewicza odnośnie szczegółów 

zakresu przebudowy ul. Sienkiewicza stwierdzając, że budowa parkingu została wyłączona  

z inwestycji z uwagi na koszty. 

 

6. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

 

7. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pan Burmistrz przedstawił odpowiedzi na wnioski 

zgłaszane przez Radnych podczas wcześniejszych posiedzeń sesji i komisji.  



 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Burmistrz odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego dot. zamknięcia poradni 

chirurgicznej w miejscowym NZOZ poinformował, że zakład jest podmiotem samodzielnym  

i Burmistrz nie brał udziału w podejmowaniu przedmiotowej decyzji. Jedynie można 

zorganizować posiedzenie zarządu NZOZ z Komisją Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego w tej sprawie. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o zwiększenie liczby koszy na śmieci na niestrzeżonej 

plaży nad ZEKiem oraz miedzy ławkami w ciągu pieszym pomiędzy plażą niestrzeżoną  

a Kąpieliskiem Miejskim. 

Pan Burmistrz poinformował o kosztach gospodarki odpadami stwierdzając, że przedmiotowe 

tereny są systematycznie sprzątane zaś przebywający nad wodą powinni swoje śmieci zabierać 

ze sobą. 

Odpowiadając Pani Małgorzacie Kalin na sugestię żeby pobierać opłaty za parkowanie przy 

plaży niestrzeżonej, Pan Burmistrz stwierdził, że w tym miejscu jest kąpiel zabroniona gdzie 

korzystający z kąpieli robią to na własną odpowiedzialność. Miasto odpowiada i zabezpiecza 

teren przyległy oraz Kąpielisko Miejskie. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek żeby oznakować tereny wokół zbiornika wodnego ZEK 

tablicami z informacją, żeby korzystający z nich zabierali swoje śmieci ze sobą. 

Pan Andrzej Pacek stwierdził, że z jego obserwacji wynika, że pozostawianie śmieci  

w dowolnym miejscu zależy od kultury osobistej korzystających z akwenu co było widać 

podczas  wiosennego sprzątania brzegów oraz wyraził wątpliwość w skuteczność takich tablic. 

Pan Edward Piliszko podniósł sprawę parkowania na trawnikach sugerując żeby Pan Burmistrz 

poruszył tą sprawę w kontaktach z Policją, na co Pan Burmistrz stwierdził, że Policja powinna 

stosownie reagować na takie zachowania kierowców bo takie ustalenia z Policją są corocznie 

czynione. Wszystko zależy od kultury osobistej kierowców zaś obsługa parkingu nie jest  

w stanie reagować na wszystkie przypadki łamania zasad obowiązujących na tym terenie. Pan 

Burmistrz zaapelował aby korzystający z zalewu przeczytali Regulaminy wywieszone przy 

wejściach na przedmiotowy teren. 

Pan Burmistrz poruszył też sprawę zagrożeń dla funkcjonowania Kąpieliska wynikających  

z wprowadzania psów na jego teren. 

Pani Justyna Żelak przedstawiła przykład zachowania osoby kąpiącej psa, która na zwróconą 

uwagę stwierdziła, że skoro nie ma zakazu to może to robić. 

Pan Tomasz Zieliński złożył wniosek o postawienie na terenie Kąpieliska dodatkowej 

przebieralni. 

Pan Burmistrz stwierdził, że w bieżącym sezonie nie uda się takiej przebieralni postawić. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o częstszy serwis toalety ToyToy ustawionej przy plaży 

niestrzeżonej. 



 

9. Zapytania. 

Nikt nie złożył zapytania. 

 

10. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 10:37 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXI sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

 

    Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

      Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

………………………………. 

 

 

 

  

  


